
 

 

Protokoll från styrelsemöte 2024-01-17 

 

Plats: Klubbstugan 

Närvarande:  Sune Eriksson (SE) 

Ann-Marie Andersson (AMA) 

Marie-Claude Juntunen (MCJ) 

Patrik Glans (PG) 

Annika Georgson (AG) 

Anders Benjaminsson (AB) 

 

Frånvarande: Per-Erik Svensson (PES) 

Johan Benjaminsson (JB) 

Lars Fundin (LF) 

Göran Axelsson (GA) 

Jan-Anders Ljung (JAL) 

 

Ämne  Ansvarig
  
  

1. Föregående mötes protokoll 
 

• Genomgång av nycklar hos samtliga skyttar – kvarstår.   PES 

• Digitalt medlemskort/utskick, aktuellt först efter bokslut för 2023 – kvarstår.      GA 

• Kassunen ska göras klart med hyllor mm – kvarstår.      LF 

• Hjälp vid event behövs – kvarstår.      SE 

• Nya hagelbössor, lady, behöver köpas in. Bör vara klart till säsongsstarten. AB 

• Klubben behöver en ny dator, Ann-Maries dator behöver uppdateras. AG 

• Perka ska driva vidare på kretstränarutbildningen från skytteförbundet, ska kolla  
om han kan bli kretsombud.      PES 

• Två nya sportingkastare behöver köpas för att frigöra två skeetkastare.          AB 

• Fråga har kommit från Lindström om att eventuellt testa att vara PT.  
Han vill dock ha det på sitt företag. Styrelsen är positiv till att testa. Sune kollar  
vidare med Lindström om möjligheter och upplägg och tar fram ett förslag. SE 

• Larmlistan ska skrivas ut och läggas i nyckelskåpet. SE 

Övriga punkter lades till handlingarna. 

 
2. Ekonomi/Bidrag 

Föreningens ekonomi är god. 
Energibidrag från Borås kommun är baserad på 2021 års elförbrukning. 
Estimerad förbrukning för 2023 är lägre. 
Klubben har fått 72 000 kr i bidrag för driftkostnader. 
Klubben kommer få 15 000 kr i bidrag för kickoff/konferens. Konferensen 
kommer således kosta klubben 20 000 kr. 
 



 

 
 

3. Underhåll 
 
Överföres från föregående mötesprotokoll i avvaktan på våren. 
 

• Kastare på hagelbanorna behöver renoveras. Att skicka iväg på renovering 
kostar ca 25 000 kr/st. John kan renovera för 5 000 – 7 000 kr/st. Till att börja 
med sätts en budget för John på 25 000 kr så får vi se hur många han hinner 
med. 

• Pistolbåset mellan bana 1 och 2 på 50 m kulbana behöver målas i samma  
utförande som övriga byggnader för att smälta in i omgivningen.      PES 

• Vägen till BSSK behöver fixas, även plattor mm utanför klubbhuset. Anders  
kollar med Hägmark.    AB 

• Slitage på vajrar som behöver underhåll. Figurerna som inte finns att köpa  
behöver tillverkas och målas.      PG 

• Offerter avseende takbyte behöver tas in. LF 

För övrigt är en kastare färdig. 
 

4. Jägarexamen 
 
Bokningar för 2024 är klara. 
Extra bokningar utöver ordinarie är ej inlagda, Patrik kollar bokningar och 
meddelar Annika så de läggs in i kalendern.           PG 
 
 

5. Pistolskytte 
 
Ny pistolskyttekurs kommer starta v 9. 
 
 

6. Hagelskytte 
 
Ingen diskussion vid mötet. 
 
 

7. Gevärsskytten 
 
Ingen diskussion vid mötet. 
. 
 

8. Bokningar/Uthyrning 
 
Fristads vill boka hagelskytte för 20 personer och har fått två förslag på 
datum. De återkommer. 
Polisen är inbokade under v 20. 
Annika har haft samtal med Jägarförbundet angående tävlingar. Klubbar i 
området kommer kontaktas angående deras tävlingar för att läggas ut på 
Jägarförbundets hemsida med länkning till klubbarnas hemsidor. 
 
 



 

9. Tävlingar 
 
Tävlingar som kommer hållas är enligt föregående mötesprotokoll. 
Diskussion om kommande större tävlingar som kan anordnas på BSSK 
framöver. 
Annika saknar 2023 års resultat för KM och Kurts minne. 

 
10. Budget inför nästa år 

 
Genomgång och diskussion av budget kommer tas upp under konferensen 
den 24 februari 2023. 
 
 

11. Besiktning Säk B 
 
Det behövs en insats på vallarna. Varningsskyltarna på banan är slitna och 
har bleknat. De behöver gås igenom och förnyas. Detta kan göras under 
arbetsdagen den 1 maj. 

 

12. Årsmöte, Resultat- och balansräkning, verksamhetsberättelser, 
verksamhetsplan 
 
Kallelse till årsmöte kommer skickas ut och annonseras i BT tre veckor  
före mötet.       MCJ 
Det ska annonseras i BT angående generella öppettider.        MCJ 
Verksamhetsplan och verksamhetsberättelser ska sättas ihop inför årsmötet.        MCJ 
Under årsmötet skall en tyst minut hållas för den avlidne medlemmen Mats 
Hjalmarsson. 

 

13. Jourgruppsinformation inklusive älgjour 
 
Älgjourlistan är klar och finns på hemsidan. 
Veckojourlistan behöver justeringar.         AG 

 

14. Priser till årsmötet 
 
Göran ordnar detta.         GA 
 
 

15. Övriga punkter 
 

• Kickoff är bokad på Hotell Havanna i Varberg den 24 februari 2023. 
Diskussion om olika aktiviteter såsom spa och salsa. Det beslutas om 
romprovning som gemensam aktivitet. Annat som diskuteras är bl a mat, 
allergier, program och vilken konferensutrustning som behövs. Klubben 
kommer faktureras för konferensen. 

• Det har dykt upp porrannonser på klubbens Facebooksida. Det visar sig att 
BSSK har två sidor på Facebook och ett måste raderas. Sune kontaktar Calle 
som kanske kan ta tag i det.       SE 



 

• Tävlingar, såsom Lerduvestig Väst och SM i Olympisk Skeet, behöver läggas 
in i indTA. Det behövs fler som har inloggning till tävlingskalendern.       GA 

• Claes ska tas bort från larmlistan och ersätts av Perka. Lars mobil och 
mailuppgifter ska uppdateras. Information om ändring och nya uppgifter ska 
skickas till Securitas.       AG 

• Vapenskåpen i kassunen ska ej säljas utan ställas i förråden. 

• Årsrapport för 2023 ska skickas till Borås Stads Miljökontor.       MCJ 

• Henrik ska ta reda på antalet avlossade skott under året. Annika kontaktar 
honom.        AG 

• Sune kommer kalla till möte angående aktivitetslista inför SM i Olympisk 
Skeet.       SE 

 

Vid protokollet 

Marie-Claude Juntunen 

 

  

 

     
  


